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Protokół Nr XX/2020 
z sesji Rady Gminy Kobylnica  
z dnia 30 stycznia 2020 roku 

Otwarcia XX - sesji Rady Gminy Kobylnica dokonał Przewodniczący Rady Leon Kiziukiewicz. 
Przewodniczący przywitał radnych oraz gości: 

• Pana Leszka Kulińskiego – Wójta Gminy Kobylnica 

• Pana Rafała Kuligowskiego – Zastępcę Wójta Gminy Kobylnica 

• Panią Izabelę Hubert – Skarbnika Gminy 

• Panią Maję Wawrowską – Sekretarza Gminy 

• Pana Pawła Bykowskiego – przedstawiciela Pomorskiej Pracowni Badań Społecznych  

• Pana Andrzeja Hałuzo – radcę prawnego Urzędu Gminy 

• Panią Annę Łabik- Kierownika OPS w Kobylnicy 

• Panią Renatę Sztabnik – Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Kobylnicy 

• Panią Martę Prezlata – Dyrektora CUW w Kobylnicy 

• Panią Agnieszkę Puzdrowską – w zastępstwie Dyrektora GCKiP w Kobylnicy 

• Pana Piotra Der – Komendanta Straży Gminnej 

• Panią Alicję Bender – Główną Księgową 

• Panią Alicję Tantała – Z-cę Kierownika Referatu Inwestycji i Funduszy Europejskich 

• Panią Alinę Treder – Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

• Panią Kingę Węgrzyńską – Kierownika Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 
Środowiska  

• Pana Karola Kotusiewicza – specjalistę ds. wizerunku gminy 
Lista obecności w aktach sprawy. 

Porządek sesji: 
1. Otwarcie XX sesji Rady Gminy – stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Kobylnica w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja na temat raportu z przeprowadzonych badań opinii publicznej dot. zjawisk społecznych i 

ekonomicznych na terenie Gminy Kobylnica. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylnica, 
2. o zmianie uchwały budżetowej Gminy Kobylnica na 2020 rok, 
3. niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Kobylnica lub jej jednostkom organizacyjnym, 
4. sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli (planu 

dofinansowania), ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych 
przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznawane w 2020 roku, 

5. określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowe warunki jego funkcjonowania, 

6. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Bolesławice dla obszaru obejmującego teren S.14MN/U, 

7. przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Kobylnica”, 
8. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobylnica na rok 2020, 
9. zatwierdzenia planu pracy Komisji skarg, wniosków i petycji na rok 2020, 
10. zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kobylnica na rok 2020, 
11. zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kobylnica na rok 2020. 

6. Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2019r. 
7. Interpelacje i wnioski radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zakończenie XX sesji Rady Gminy Kobylnica. 
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Ad. 1 
Na 15 radnych, obecnych na sesji było 14. 
Nieobecni radni: Paweł Pawlak. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 12.00, a zakończyła o godz. 13.39. 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący zapytał czy są propozycje lub uwagi do dzisiejszego porządku obrad, który radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem i projektami uchwał. 
Wójt wniósł o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sposobu podziału środków na 
wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli (planu dofinansowania), ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 
oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2020 roku, 
co związane jest ze zmianą przepisów, w tej sprawie  zostanie podjęte Zarządzenie Wójta. 
Przewodniczący Rady skierował pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, wraz z wnioskiem Wójta o 
wycofanie ww. projektu uchwały. 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu 
głosowało 14 radnych „za" przyjęciem porządku obrad. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Skarbnik przekazała informację zgodnie z wnioskiem zgłoszonym na komisji dot. wysokości środków 
przeznaczonych na dokształcanie nauczycieli w latach 2018-2019: 
- 2018r.- środki przeznaczone 86.615,00zł, środki wydatkowane 59.381,00zł; 
- 2019r.- środki przeznaczone 85.995,00zł , środki wydatkowane 66.339,00zł. 
Ad. 3 
Wójt przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w aktach sprawy). 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z pracy Wójta 
w okresie międzysesyjnym 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu 
głosowało 14 radnych „za" przyjęciem sprawozdania 
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
Ad. 4 
Przedstawiciel Pomorskiej Pracowni Badań Społecznych Pan Paweł Bykowski przedstawił informację 

(pokaz multimedialny) na temat raportu z przeprowadzonych badań opinii publicznej dot. zjawisk 
społecznych i ekonomicznych na terenie Gminy Kobylnica. 
Wójt dodał, że raport posłuży do przygotowania Strategii Rozwoju Gminy Kobylnica. 
Wiceprzewodnicząca Rady podziękowała za przedstawienie badań z której wynika, że mieszkańcom żyje się 
coraz lepiej, ale jednocześnie wskazują, że młodzież oraz osoby, które się przeprowadziły nie włączają się w 
życie gminy. 
Ad. 5 Rozpatrzenie uchwały: 
1. Nr XX/169/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylnica  
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
2. Uchwała Nr XX/170/2020 o zmianie uchwały budżetowej Gminy Kobylnica na 2020 rok 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radna Alicja Szymańska zapytała o środki na dotację dla podmiotów promujących gminę (załącznik nr 2)na 
jaki cel mają być przeznaczone. 
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Zastępca Wójta wyjaśnił, że są to środki wydatkowane w ramach otwartych konkursów ofert na realizację 
zadań publicznych – 50 tys. w ramach konkursu zostało przekazane na wydawnictwo czasopisma Kurier 
Sołecki, natomiast 35 tys. jest przeznaczone na realizację zadań w zakresie aktywizacji osób w wielu 
emerytalnym , a 15 tys. na realizację zadań dot. promocji regionalizmu. 
Radna Barbara Stępień odnośnie dotacji dla Szpitala w Słupsku zapytała czy Szpital wystąpił również do 
innych samorządów.  
Wójt – wniosek dot. dotacji na zakupu separatora komórkowego, Szpital występuje do samorządów z 
wnioskami o różnego rodzaju dofinansowania.  Należy pamiętać, że w szpitalu leczą się mieszkańcy  naszej 
gminy. 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie 
przyjęcie uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
3. Uchwała Nr XX/171/2020 w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Kobylnica lub jej jednostkom organizacyjnym 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Wójt wyjaśnił, że projekt dot. niedochodzenia należności cywilnoprawnych przypadających gminie lub jej 
jednostkom , których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł. Zgodnie z przepisami gmina cały czas 
dochodzi swoich zobowiązań, w tym wypadku chodzi o zobowiązania których dochodzenie wraz z kosztami 
procedury będzie przewyższało koszty zobowiązania. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
4. Uchwała Nr XX/172/2020 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
5. Uchwała Nr XX/173/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Bolesławice dla obszaru obejmującego teren S.14MN/U 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Wójt wyjaśnił, że w sprawie zmiany planu został wypracowany kompromis między zainteresowanymi stronami. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
6.Uchwała Nr XX/174/2020 w sprawie przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Kobylnica” 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
7.Uchwała Nr XX/175/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobylnica na 
rok 2020 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
8.Uchwała Nr XX/176/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji skarg, wniosków i petycji na rok 
2020 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
9.Uchwała Nr XX/177/2020 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kobylnica na 
rok 2020 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
10.Uchwała Nr XX/178/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kobylnica na rok 2020 
Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem i materiałami na sesję. Projekt przedstawiono i 
omówiono na posiedzeniu komisji budżetu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zamknął dyskusję i skierował pod głosowanie przyjęcie 
uchwały: 
Na 14 radnych biorących udział w głosowaniu: 
głosowało 14 „za” przyjęciem uchwały 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Ad.6 
Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2019r. 
Przewodniczący Komisji Mirosław Przybył przedstawił sprawozdanie z pracy komisji za 2019r.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i skierował pod głownie przyjęcie 
sprawozdania z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2019r: 
W głosowaniu na 14 radnych biorących udział w głosowaniu  
głosowało 14  „za” przyjęciem sprawozdania. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z pracy Komisji zostało przyjęte jednogłośnie. 
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Ad.7 
Radni nie złożyli interpelacji ani wniosków. 
Ad.8 
Wolne wnioski 
Rady Mieczysław Stępniewski podziękował za oświetlenie w Sycewicach, jednocześnie zapytał o 
możliwość ustawienia trzech lamp przy ul. Polnej (trzy budynki). 
Wójt wyjaśnił, że wszystkie zgłoszone wnioski dot. oświetlenia zostały ujęte w ogłoszeniu dot. realizacji 
oświetlenia w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego. Z chwilą wyłonienia partnera zostanie 
opracowany harmonogram prac. 
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy w 2020r. będzie realizowany program dot. usuwania azbestu. 
Pani Alina Treder wyjaśniła, że program realizowany jest na bieżąco należy złożyć wniosek. 
Wójt poinformował radnych, że inwestor zwrócił się z wnioskiem dot. budowy na gruntach prywatnych 
(ul. Towarowa w Kobylnicy) budynków mieszkalnych - 120-140 lokali mieszkalnych, które planuje 
następnie sprzedać. Planowane jest zorganizowanie spotkania konsultacyjnego radnych z inwestorem dot. 
przedstawienia planów inwestycyjnych, zakresu inwestycji oraz uwarunkowań. Jako gmina jesteśmy 
zainteresowani możliwością pozyskania mieszkań dla mieszkańców gminy z przeznaczeniem na cele 
komunalne lub socjale. Ponadto należy rozważyć możliwość zabezpieczenia i zagwarantowania potrzeb 
lokalowych na cele oświatowe, społeczne i rekreacyjne. 
Ad. 9 
Uchwały podjęte na XX sesji Rady Gminy Kobylnica od nr 169 do nr 178: 

1. Uchwała Nr XX /169/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylnica 
2. Uchwała Nr XX /170/2020 o zmianie uchwały budżetowej Gminy Kobylnica na 2020 rok 
3. Uchwała Nr XX /171/2020 w sprawie niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Kobylnica lub jej jednostkom organizacyjnym 
4. Uchwała Nr XX/172/2020 w sprawie w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 
5. Uchwała Nr XX/173/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bolesławice dla obszaru obejmującego teren S.14MN/U 
6. Uchwała Nr XX/174/2020 w sprawie przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Kobylnica” 
7. Uchwała Nr XX/175/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobylnica 

na rok 2020 
8. Uchwała Nr XX/176/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji skarg, wniosków i petycji na rok 

na rok 2020 
9. Uchwała Nr XX/177/2020 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kobylnica 

na rok 2020  
10. Uchwała Nr XX/178/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kobylnica na rok 2020 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XX sesję Rady Gminy Kobylnica. 

Przewodniczący Rady 
Leon Kiziukiewicz 

Protokółowała: 
M. Młodecka-Jopek 


